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VERSLAG VAN DE ALGEMENE LEDENVERGADERING VAN DE
         VERENIGING VRIENDEN VAN DE SLOTERPLAS
                         ZATERDAG  22 APRIL 2017

Aanwezigen: zie bijlage

1. Opening

     De voorzitter, Harriët Haakma Wagenaar, opent de vergadering en heet de   
     aanwezigen welkom.
     Er zijn afmeldingen van W.Heukelom, S. van der Hooning  en D.Praamstra.

2. Verslag van de Algemene Ledenvergadering van 18 april 2016
   
     Tekstueel: geen opmerkingen.
     n.a.v.: 
     Erik Swierstra vraagt of er al een Parkwachter is: helaas nog niet. Ook voor het nieuwe 
     strand lijkt het ons een noodzakelijke functie.
     De vraag naar de stand van zaken van het voormalige Café Oostoever wordt verwezen 
     naar de lezing na de pauze.

3. Verslag van de activiteiten van de vereniging in het afgelopen jaar.

     De voorzitter meldt dat het afgelopen jaar niet zo leuk was. We begonnen met een 
     hoorzitting in augustus  tegen de vergunning voor Mystic Graden. Dat is een bezwaar 
     tegen het stadsdeel maar in de hoorzitting werd de vereniging tegenover de 
     organisatoren gezet met als spreekbuis de advocaat die ook Loveland vertegenwoordigt. 
     Wederom werd de schade aan het lepelaarsnest ontkend. In november kregen we de 
     uitslag van deze hoorzitting: ons bezwaar werd ontvankelijk maar niet gegrond verklaard.
     De belangrijkste conclusie van een bodemonderzoek van het Grote Parkeiland uit 2015 
     (door ingenieursbureau van de gemeente ) is dat (grote) evenementen, zoals 
     dancefestivals, niet goed te verenigen zijn met de parkfunctie:  groeiplaats voor groen. 

     Het stadsdeel moest voor het zomerreces locatieprofielen voor evenementen aan-
     leveren aan de gemeenteraad. Daarover zou consensus moeten zijn met
     belanghebbenden maar stadsdeel Nieuw-West heeft geen enkele communicatie  gevoerd 
     hierover. Inspraak bij de commissievergadering leverde ook geen enkel effect op. 
     In de profielen is de grens voor evenementen weer inclusief het stuk van het Grote 
     Parkeiland, ondanks de al ontstane schade en de weinig effectieve renovatie van de 
     drainage. 
     De profielen zijn nog niet vastgesteld door de gemeente.
     Het bestuur heeft wel een klacht ingediend bij B&W over de slechte procedure in ons 
     stadsdeel. 

     Er is afgelopen jaar een ontwerp bestemmingsplan opgesteld. Hierop hebben wij 
     uitgebreid een zienswijze ingediend. O.a. omdat daarin een evenemententerrein voor 
     festivals wordt vastgesteld. De hele zienswijze is te lezen op onze website.
     
     Op 25 oktober hebben wij een informatieavond bijgewoond over de vernieuwing van de
     Oostzijde van het Sloterpark. Het bleek niet alleen te gaan om onderhoud, er was ook
     een nieuw ontwerp gemaakt dat sterk indruist tegen het oorspronkelijke ontwerp. Ook
     dit punt komt na de pauze uitgebreider terug.



     Het bericht over de verjaagde havik wordt door het stadsdeel ontkend. Teun van Dijk
     bevestigt dat de havik weg is. Hij vertelt dat ene havik een nest van een kraai gebruikt om 
     te broeden. Als zo’n nest wordt verwijderd of weg waait zoekt de havik een ander nest.

     Het parkenoverleg ging het afgelopen jaar voornamelijk over beheersing van   
     geluidsoverlast en niet over uitsluiten van parken voor festivals. Wel is bereikt dat er       
     voortaan ook gemeten gaat worden op de lage tonen. Die veroorzaken namelijk de 
     meeste hinder.

     De hoteldreiging op het watersporteiland is afgewend.

     Fenny Ramp heeft een studie gedaan naar het oorspronkelijk ontwerp van de Sloterplas.
     Ons idee is om haar masterscriptie als boekje uit te geven in 2018 (15 jarig bestaan    
     VVS). De eerste contacten zijn gelegd. Dat kan ook een invulling zijn van een deel van 
     ons spaargeld.

4.  Het plan van de vogelkastjes

      Op dit moment is het niet haalbaar aan de Oostzijde kastjes te plaatsen vanwege de 
      naderende werkzaamheden. Daarnaast blijkt dat vogelkastjes jaarlijks schoon gemaakt  
      moeten worden en wij hebben daar nog geen oplossing voor. De suggestie is om 
      vrijwilligers te zoeken hiervoor. Net als de prikgroep deed kunnen wij een oproep doen 
      hiervoor.

5. Verslag van de penningmeester en jaarrekening 2016

     De penningmeester, Emmy Groot, meldt dat er geen onverwachte uitgaven zijn geweest    
     En dat er een bedrag van €807,85 kan worden toegevoegd aan de reserve, die nu op 
     € 10.193,64 staat.
     De post diversen bevat vooral een bedrag van € 100,00 als bijdrage aan de kosten van 
     een rechtszaak van Centrum d’Oude stad over geluidsoverlast.

     Er zijn geen vragen. 

6. Verslag van de kascommissie.
     
     Leden van de kascommissie waren: Sally Tee en Alphons Berkemeijer. 
     De voorzitter leest het verslag voor en daarin wordt voorgesteld het bestuur decharge
     te verlenen voor het gevoerde financiële beleid.
     De vergadering stemt in met het voorstel. De kascommissie spreekt haar dank uit voor  
     de goede uitvoering van het werk door de penningmeester.

7. Benoeming van de kascommissie .

     Sally Tee en Alphons Berkemijer zijn weer beschikbaar, Truus van Leuven stelt zich  
     beschikbaar als reserve.
     De vergadering benoemt deze kascommissie.

8.  Aftreden, benoemen en herbenoemen bestuursleden

     Mirjam Koevoet en Emmy Groot zijn aftredend, maar beiden herkiesbaar; zij 
     worden unaniem herbenoemd door de vergadering.
      Peter Stein is aftredend en niet herkiesbaar. De voorzitter meldt dit en noemt het een 
      verlies voor het bestuur. Peter was 14 jaar actief in het bestuur en het parkenoverleg.
      Hij wordt tijdens de vergadering bedankt met een bloemetje
      Het bestuur zal nog op andere wijze afscheid nemen van hem. Gelukkig blijft Peter
      beschikbaar voor advies Zijn juridische kennis heeft ons vaak geholpen.



      Peter dankt de leden voor het gestelde vertrouwen in het bestuur. Hij heeft altijd genoten 
      van de levendige vergaderingen.
     
      We zijn dus op zoek naar een nieuw bestuurslid en vragen de aanwezige leden te kijken
      of zij iemand kennen die dat zou willen doen.

9. Plannen en begroting 2017

     Het komende jaar zullen wij bekijken of een boekje (in 2018) uitgegeven kan worden.
     De folder zal worden herzien zodra de huidige ontwikkelingen zijn afgerond; dat zal dus 
     2018 worden.
     we volgen de beleidsontwikkelingen waarover besluiten genomen moeten worden:

- De locatieprofielen
- Het evenementenbeleid
- Het bodemonderzoek en de consequenties daarvan
- Het bestemmingsplan Sloterplas en omgeving
- Aanpak Oostzijde Sloterpark

En andere nieuwe ontwikkelingen
     
     Er zijn gaan vragen over de begroting en deze wordt vastgesteld.

10. Rondvraag

     Richard Bakker vertelt over de plannen van GVB.
     De Westtangent heeft drie haltes rond de Sloterplas. Andere lijnen verdwijnen. Er 
     verdwijnen haltes, zoals bij het Piet Wiedijkpark. De loopafstanden naar haltes worden 
     langer en er moet vaker worden overgestapt.
     Kortom: OV in Nieuw-West wordt uitgekleed. 
     Truus van Leuven meldt dat de Tuinen van West niet bereikbaar zijn met OV. 

De voorzitter sluit de vergadering. 

Pauze

Na de pauze vertelt Tineke Stricker over de ontwikkelingen rond de Sloterplas. Deze lezing is 
te vinden op onze website onder de titel: Ontwikkelingen rond de Sloterplas


